



KA-550

椅座自動仿型機 (自動送料)

AUTOMATIC SEAT PLANER (Automatic feeding system)

- KA-550 椅座自動仿型機與舊機種，差別在機台穩定性高、不晃動，加工速度快，切削面光滑，無波浪紋現象，用後少許砂光即可，機器換刀方便。
 - KA-550 椅座自動仿型機配置全自動送料系統，產能可達4pcs/min。
操作簡單，易懂，一個人可操作 2~3 台 KA-550。
 - KA-550 椅座自動仿型機改善了舊機種的缺點，減輕須重砂光的負擔，減少耗材，產能大幅提升為2倍。
- The difference between this machine and the old model: The machine is ruggedly constructed throughout for maximum stability, high processing speed, smooth surface without wave phenomenon. Finished with a little polishing. The knife can easily be changed.
 - **Ka-550** has auto-feeding system and can make productions at the speed of 4pcs/min. Easy to operate! A person may easily operate 2~3 Ka-550.
 - **Ka-550** improves the flaw of the old model. It reduces the heavy work and expend, also, the produce ability can largely be promoted to double.

specifications 規格表：

MODEL	型號	KA-550
Spindle motor	主軸馬達	7.5HP
Hydraulic pump motor	油壓幫浦	3HP
Spindle diameter	主軸直徑	50mm
Spindle speed	主軸轉速	4500 rpm
Range of workpiece length	成品長度範圍	470~520mm
Range of workpiece width	成品寬度範圍	470~520mm
Range of workpiece thickness	成品高度範圍	25~35mm
Production rate	一分鐘產能	3~4pcs/min
Packing size (LxWxH)	裝箱尺寸	2290x2000x2000mm
Gross weight	毛重	2000 kgs

All specifications and design characteristics shown in this catalogue are subject to change without notice.

以上數值因不斷研發，若有變更恕不另行通知。